

Ανδριάνα Τσαγκάρη Τραγουδίστρια

Σπούδασε Βυζαντινή Μουσική και παραδοσιακό τραγούδι με καθηγητή τον Δημήτριο Γαλάνη. Διδάσκει παραδοσιακό τραγούδι στο ωδείο Μότσαρτ Πατρών και σε διάφορους συλλόγους της ίδιας πόλης, ενώ ταυτόχρονα διευθύνει παιδική χορωδία τριάντα μελών που συμμετέχει σε συναυλίες και άλλα μουσικά δρώμενα. Είναι μέλος της ορχήστρας του χορευτικού τμήματος του πολιτιστικού οργανισμού του δήμου Πατρέων, μέλος της Συμφωνικής Λαϊκής Ορχήστρας "Εν-Χορδών", μέλος του μουσικού σχήματος 'ονειρόδρομοι' του γνωστού μουσικοσυνθέτη Γεώργιου Παπαδόπουλου και μέλος του εργαστηρίου καλλιτεχνικής έκφρασης του ωδείου Μότσαρτ Πατρών με υπεύθυνο τον μουσικοσυνθέτη Βίκτωρα Νικολάου. Συμμετέχει σε μουσικό σχήμα σαν πρώτη φωνή, το οποίο πραγματοποιεί μουσικές εμφανίσεις στην Πάτρα, ενώ ταυτόχρονα εργάζεται ως κοινωνική επιστήμων σε ίδρυμα των Πατρών στην κοινωνική υπηρεσία ούσα κάτοχος πτυχίου κοινωνικής ανθρωπολογίας και μεταπτυχιακού διπλώματος στη συμβουλευτική θεωρία.

Andriana Tsagkari

Singer

Andriana Tsagkari studied Byzantine Music and traditional song with the music teacher Dimitrios Galanis. Today, she teaches traditional song at the Mozart Conservatory of Patras and in several others clubs of the same city, while at the same time she conducts a children's choir of thirty members participating in concerts and other musical events.

She is a member of the orchestra of the dance club of the Cultural Department of the Municipality of Patras, member of the Symphony Folk Orchestra "En-Chordo", member of the music band "Oneirodromoi " (dream paths) of the well-known music composer Georgios Papadopoulos and member of the work group of Artistic Expression of the Mozart Conservatory of Patras with the music composer Victor Nikolaou.

She is also the lead vocalist of a music band giving musical performances in Patras, while at the same time she works as a social scientist at the social service of an institution of Patras. She holds a Bachelor's Degree in Social Anthropology and a Master's Degree in Consultation Theory.

Andriana Tsagkari Sängerin

Andriana Tsagkari studierte Byzantinische Musik und traditionelles Lied bei dem Musiklehrer Dimitrios Galanis. Heute unterrichtet sie traditionelles Lied am Mozart-Konservatorium und in weiteren Vereinigungen in Patras. Gleichzeitig leitet sie einen Kinderchor mit 30 Mitgliedern, der an Konzerten und anderen musikalischen Veranstaltungen teilnimmt.

Sie ist Mitglied des Orchesters des Tanzclubs der Kulturabteilung der Stadt Patras, Mitglied des Sinfonie-Volksorchesters „En-Chordo“, Mitglied der Musikband „Oneirodromoi“ (Traumpfade) des bekannten Komponisten Georgios Papadopoulos und Mitglied der Arbeitsgruppe für künstlerischen Ausdruck des Mozart-Konservatoriums von Patras unter der Leitung des Komponisten Victor Nikolaou. Daneben ist sie Sängerin einer Musikband, die in Patras regelmäßig auftritt. Gleichzeitig arbeitet sie als Sozialwissenschaftlerin im Sozialdienst einer Institution in Patras. Sie hat einen Bachelor-Abschluss in Sozialanthropologie und einen Master-Abschluss in Sozialer Beratungstheorie.